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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 5–2022     

2022-06-14  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Ingrid Persson, ledamot 

 Ulle Liukkonen, ledamot 

 Mikaela Stenered, ledamot 

 Tony Nykvist, ledamot 

 Anita Wiklander, suppleant 

   

Meddelat frånvaro: Eva Jakob, vice ordförande 

 Margaretha Carlsson, kassör 

 Lena Unger, suppleant 

  

Ej närvarande: Madelene Härén, ledamot 

  

 

 

§ 46 Mötets öppnande 

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 47     Val av justerare 

Tony Nykvist valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 48 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 49 Föregående protokoll 

Föregående protokoll samt protokoll från förrförra mötet gicks igenom och godkändes. 

 

§ 50 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Att-göra-listan uppdaterades, den punkten som gäller gräsmattans åtgärder skall lyftas 

med Anna Holter som hade kontakt med Timrå Golfklubb, Heléne tar kontakt med Anna.  

Övrig post, såsom, har vidarebefordrats till styrelsen som tagit beslut om det varit något 

att ta beslut om via mail-listan. I postfacket har det bara kommit fakturor och bankavier till 

kassören.  
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§ 51 Ekonomi  

Ekonomin är fortsatt god och vi har i kassan cirka 328.000 kr. Åtgärden med 

avloppsanläggningen blev en dyr historia på runt 250.000 kr. Men tack vare klubbens goda 

ekonomi är ändå vinningen att det äntligen är åtgärdat. I övrigt inget att rapportera från 

kassören.    

 

§ 52 Hundens Vecka, v.37 

Enligt tidigare beslut skall vi redan nu börja jobba med Hundens Vecka, Ingrid, Madeleine 

och Ulle har varit med på ett möte tillsammans med Studiefrämjandet och övriga 

lokalklubbar i Distriktet om veckan. Madeleine och Ingrid, med Ulle som backar upp, utsågs 

vara ansvariga för att få ihop ett förslag med aktiviteter som vi kikar och tar beslut på då 

det är klart. Fjolårets program skickas till Ingrid.  

 

§ 53 Rapporter  

Avel och Hälsa: 

MH/MT/BPH, stort tryck på att få delta, vilket är roligt för oss. Under vecka 32 kommer SBK 

anordna en Beskrivarutbildning hos oss, många provhundar kommer behövas den veckan. 

Dessutom kommer en figurantutbildning köras under försommaren, ett samarbete mellan 

Timrå, Njurunda och Sollefteå Brukshundklubbar.  

Utställning – inget för närvarande, förutom att en eller två Utställningsträningar planeras till 

sensommaren/hösten.  

Prov och Tävling: 

Rallylydnadstävling den 2/7 och vi hoppas på många anmälningar. Träningskvällar körs 

varje tisdag på klubben.  

Bruks och Lydnad: 

Som vanligt kördes tävlingssäsongen i gång med Lydnadstävling den 1 maj, men tyvärr 

med väldigt få anmälda. Den 11 juni var det Lkl och Hkl spår tävling med 4 anmälda i varje 

klass. Fina resultat för klubbens medlemmar som alla hamnade på prispallen. Nästa tävling 

är den 4/9, Lydnadstävling.  

Samhällsnytta: 

Fundering över utbildade patrullhundsekipages fortsatta engagemang i Hemvärnet. 

Utbildar man bara sin hund för att få titeln - Tjänstehund? Borde vara mer information inför 

utbildningen att man även ska engagera sig i Hemvärnet med sin hund efter att hunden 

blivit godkänd. Tony tar fram en motion som vi skickar vidare till Distriktet/SBK.  

Klubbens patrullhundsekipage har deltagit i ett skarpt eftersök samt en övning med 

Hemvärnet.  

Klubben har även förärats med ett godkänt Patrullhundsekipage, nämligen Hans Wallin med 

sin Chodsky Pés, Igor. Uppmärksammas och gratuleras på Årsmötet.  

Organisation: 

Köket rullar på som det brukar med försäljning av dryck, fikabröd och godis. Lunch har 

serverats då det efterfrågats, i samband med tävlingar och prov.  

Avloppsanläggningen är ju som sagts äntligen åtgärdad vilket känns helt fantastiskt efter 

alla månaders väntan. Nu hoppas vi att den inte ska krångla mer.  

De som fixade avloppet har även hjälpt oss att lyfta stugan i mitten där den sjönk, de 

informerade oss om att resten av stugans ”balkar” som ska hålla upp stugan är under alla 

kritik och att vi bör se över det snarast.  
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De rekommenderade även att gräva upp runt grunden och dränera då det är vattenfyllt  

på betongplattan i botten som avger fukt på stugan underifrån. Även detta diskuteras 

vidare på nästa möte.  

 

§ 54 Övriga frågor/ärenden 

Gräsklipparschema? Flera klubbar har schema för gräsklippning där många medlemmar 

hjälps åt och har en vecka var? Skulle det vara ett alternativ även hos oss? Eftersom Peter 

ensam sliter ont med gräsklippningen och har några gånger, sista året, påtalat att det är 

krävande. Vi tar med detta inför nästa säsong.   

 

§ 55 Nästkommande möte 

Nästa styrelsemöte är bokat till den 15/8 och den 20/8 är det medlemsmöte med 

surströmming.     

 

§ 56 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

 

Justeras:    

 

 

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Lotta Johansson, mötesordförande Tony Nykvist, justerare 


